

DAIS Online Learning Guide - Update 3 - 17.03.2020

Dear Parents,

We do hope all our families are healthy and in good spirits during this time of challenge. As you are aware the Ministry has directed that students are not to attend school for two weeks. Google classroom will be used as a primary platform to accommodate the teaching / learning process.

Students will have until the end of March to submit any late assignments from term 3. Any missed quizzes may be taken online as prescribed by their teacher. Starting Thursday, March 19th, 2020, Middle school and High school teachers will start posting term 4 material; Elementary and KG will start posting term 4 material on Sunday, March 22nd 2020.

Your support and feedback are highly appreciated. If you have any questions or need assistance with any matter, you can contact us on the following numbers.

High School Administration: 01000026734

Middle School Administration: 01098677733

Elementary School Administration: 01024998052 / 01092667475

Kindergarten: 01027713776

N.B.: If you have any question or concern please indicate the Name and Grade of your child/children

السادة أولياء الأمور

تحية طيبة وبعد

فى وقت التحدى الحالى، ندعو من الله أن تكون أسرنا بأفضل الأحوال. كما تعلمون فإن الوزارة قد قررت أن ينقطع الطلبة عن الحضور لمدة أسبوعين. فى هذه الأثناء ستقوم المدرسة باستخدام Google classroom كمنصة لعرض المحتوى التعليمى وللتواصل مع الطلبة.

سيمنح الطلبة حتى نهاية مارس لتقديم أى واجبات متأخرة للفصل الدراسى الثالث وكذلك إنهاء التقييمات التى لم يحضرها وذلك من خلال Google classroom فى مواعيد سيتم تحديدها من قبل المدرس. سيبدأ المدرسون فى وضع المادة التعليمية للفصل الدراسى الرابع بدءاً من الخميس الموافق 19 مارس 2020 لمرحلتى الإعدادى والثانوى، ويوم الأحد الموافق 22 مارس 2020 لمرحلتى الابتدائى ورياض الأطفال.

دعمكم ورايكم يهمننا؛ فى حالة وجود أى استفسارات أو طلب للمساعدة يمكنكم التواصل معنا على الأرقام التالية

High School Administration: 01000026734

Middle School Administration: 01098677733

Elementary School Administration: 01024998052 / 01092667475

Kindergarten: 01027713776

ملحوظة: لسهولة الرد على إستفسارتكم برجاء ذكر اسم الطالب و الفصل الدراسى

School Administration